

Title (en)

MACHINE FOR DISPENSING NEWSPAPERS, MAGAZINES AND/OR SIMILAR OBJECTS.

Title (de)

ABGABEVORRICHTUNG FÜR ZEITSCHRIFTEN, ZEITUNGEN UND ÄHNLICHE OBJEKTE.

Title (fr)

MACHINE DE DISTRIBUTION DE JOURNAUX, DE REVUES ET/OU D'OBJETS SIMILAIRES.

Publication

EP 0471800 A1 19920226 (EN)

Application

EP 91901794 A 19901218

Priority

ES 8904308 A 19891220

Abstract (en)

Machine for dispensing newspapers or similar objects, comprised of a series of shelves where are placed the articles to be dispensed, with exit ramps towards a window where the product can be collected. The exit of the articles is effected by means of a traction wheel which presses against the pile of objects. The system is comprised of devices which allow to select the desired article, to avoid that two articles come out simultaneously, to detect when a set of articles has been sold out, to avoid access from outside.

Abstract (fr)

Machine de distribution de journaux ou objets similaires comprenant une série de rayonnages où se trouvent les articles distribués, avec des rampes de sortie vers une fenêtre où l'on prend le produit. La sortie de ces journaux ou magazines s'effectue à l'aide d'une roulette de traction qui appuie sur la pile d'objets. Le système comprend des dispositifs permettant de sélectionner l'article désiré, d'éviter que ne sortent deux articles simultanément, de détecter lorsqu'un ensemble d'articles a été épuisé, et d'éviter l'accès depuis l'extérieur.

IPC 1-7

B65H 3/06; B65H 3/46; G07F 11/04

IPC 8 full level

B65H 3/22 (2006.01); **B65H 3/46** (2006.01); **G07F 11/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65H 3/22 (2013.01); **B65H 3/46** (2013.01); **G07F 11/045** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9109384A2

Cited by

NL2009779C2; EP0750280A3; FR2730840A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 9109384 A2 19910627; WO 9109384 A3 19910725; EP 0471800 A1 19920226; ES 2021913 A6 19911116

DOCDB simple family (application)

ES 9000048 W 19901218; EP 91901794 A 19901218; ES 8904308 A 19891220